
Protokół Nr XXIX/2021 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, 

która odbyła się w dniu 29 października 2021 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

     W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15 zgodnie z załączoną listą 

obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy – Szymon Sidor, Sekretarz  Gminy – 

Agnieszka Łuba – Mendyk. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 11:08 

 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie XXIX sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie sprawozdania z działalności i wykorzystania środków budżetowych za 

pierwsze półrocze 2021 roku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Wojciechowicach. 

4. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu Gminy Wojciechowice za I półrocze 2021 

roku.  

5. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach opinii na 

temat procedowanych projektów uchwał. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wojciechowice na lata 2021-

2024, 

b) uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 

terenie Gminy Wojciechowice, 

c) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy w Wojciechowicach 

Tadeusza Kabata, 

d) przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Wojciechowice na lata 2021-2025, 

e) wyrażenia zgody Wójtowi Gminy Wojciechowice na zamianę nieruchomości, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wojciechowice porozumienia z Powiatem 

Sandomierskim i innymi Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021-2029,  

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021 – 2029, 

h) zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

7. Wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

9. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

  

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Grzegorz Wójcik otworzył XXIX sesję Rady 

Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane, 

poinformował gdzie znajduje się klauzula informacyjna dotycząca RODO, stwierdził kworum 



rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. Następnie powitał przybyłych radnych, 

Wójta z pracownikami, Pana Ireneusza Kobrzyckiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady : Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Poddał pod głosowanie przedstawiony porządek 

obrad. 

  

Głosowanie:   „za” -  15                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Ireneuszowi Kobrzyckiemu. 

Pan Ireneusz Kabrzycki przedstawił życiorys swojego pradziadka Karola Kobrzyckiego, który 

otrzymał pośmiertnie odznaczenie Krzyża Niepodległości za zasługi w dziele odzyskania 

niepodległości. Złożył wniosek do Rady Gminy w Wojciechowicach z prośbą o upamiętnienie 

śp. Karola Kobrzyckiego. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Złożony wniosek zostanie rozpatrzony. 

Radny Damian Jędrzejewski: Podziękował panu Kobrzyckiemu za kultywowanie pamięci  

o przodku. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są uwagi do protokołu z XXVIII sesji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XXVIII sesji Rady Gminy  

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady: Zapytał czy są pytania i uwagi do sprawozdania z działalności i 

wykorzystania środków budżetowych za pierwsze półrocze 2021 roku w Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Wojciechowicach. 

Nie było uwag i pytań do treści sprawozdania. 

 

Ad.4 

Wójt Szymon Sidor: Odczytał Uchwałę Nr 111/2021 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 23 września 2021 roku w sprawie opinii o informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Wojciechowice za I półrocze 2021 roku. 

Nie było pytań do treści przedstawionej uchwały.  

 



Ad.5 

Przewodniczący Rady: Poprosił Przewodniczących Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach 

o przedstawienie opinii na temat procedowanych projektów uchwał (opinie z komisji  

stanowią załączniki do protokołu). 

 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a)  przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wojciechowice na lata 2021-

2024 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/201/2021 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wojciechowice na 

lata 2021-2024 

 

Głosowanie:   „za” - 15                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

b) uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 

terenie Gminy Wojciechowice 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/202/2021 

 

w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Wojciechowice 

 

Głosowanie:   „za” – 15                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

c) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy w Wojciechowicach 

Tadeusza Kabata   

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 



Przewodniczący poprosił o zabranie głosu radnego Damiana Jędrzejewskiego. 

Radny Damian Jędrzejewski: Wyraził swoją opinię na temat osoby pana Kabata. Pan Kabat to 

osoba społecznika, pomocy udzieli każdemu. 

Radny Tadeusz Kabat: Poprosił Przewodniczącego o wyłączenie z głosowanie w tym punkcie. 

Radny Damian Jędrzejewski: Tak się dziękuje ludziom za pracę społeczną.  

Wójt Szymon Sidor: Podziękował panu Tadeuszowi Kabatowi za 50 lat służby na rzecz działań 

przeciwpożarowych. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/203/2021 

 

w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy  

w Wojciechowicach Tadeusza Kabata   

  

Głosowanie:   „za” – 15                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady o godz. 12:05. 

 

d)  przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Wojciechowice na lata 2021-2025  

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o sprawdzenie kworum. Na 15 radnych obecnych 14 

radnych ( nieobecny radny Tadeusz Kabat). 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/204/2021 

 

w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy Wojciechowice na lata 2021-2025  

  

Głosowanie:   „za” - 14                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

e) wyrażenia zgody Wójtowi Gminy Wojciechowice na zamianę nieruchomości  

 



Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/205/2021 

 

w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi Gminy Wojciechowice na zamianę nieruchomości 

 

Głosowanie:   „za” – 14                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wojciechowice porozumienia z Powiatem 

Sandomierskim i innymi Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021-2030 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/206/2021 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wojciechowice porozumienia  

z Powiatem Sandomierskim i innymi Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021-2030 

 

Głosowanie:   „za” – 14                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021-2029 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radny Damian Jędrzejewski: Zapytał o zadłużenie gminy . 

Wójt Szymon Sidor: Zadłużenie procentowo to 11,32%, kwotowo 2000480 zł. 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/207/2021 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021-

2029 

Głosowanie:   „za” – 14                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 



h) zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIX/208/2021 

 

w zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

 

Głosowanie:   „za” – 14                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

 

Ad. 7-8 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie radnych głosu w punkcie wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady poprosił protokolanta o odczytanie pisma, które wpłynęło do 

Przewodniczącego Rady Gminy oraz Rady Gminy w Wojciechowicach.  

Radna Małgorzata Ostrowska: Prośba do pana Wójta, poczekam na powrót Wójta. 

Radny Marek Wójcik: Odniósł się do pisma, które wpłynęło do Rady Gminy od pana A.S. 

Przedstawił i wyjaśnił sprawę od strony skarżącego. 

Radna Małgorzata Ostrowska: Oczyścić rów w miejscowości Mikułowice naprzeciwko remizy, 

wyczyścić przepust.  

Radna Marzena Pawlik: Prośba do radnej powiatowej o montaż progów zwalniających na 

drodze do ujęcia wody w Gierczycach. Montaż siatek przy drodze powiatowej w Gierczycach, 

droga zasypywana przez śnieg. 

Radny Damian Jędrzejewski: Zapytał Przewodniczącego Gminy czy na sesje są zapraszani 

radni powiatowi. Obecna jest tylko jedna radna. 

Przewodniczący Rady: W dobie pandemii radni powiatowi są nie zapraszani, obrady Rady są 

otwarte można wziąć w nich udział. Radna obecna na sesji jest Sekretarzem w Urzędzie 

Gminy.  

Radny Damian Jędrzejewski: Zapytał radną powiatową, kiedy będzie budowa chodnika w 

Bidzinach przy drodze powiatowej. W innych miejscowościach chodniki powstają, Bidziny są 

omijane. 

Radna Marianna Kaczmarska: Podziękowała radnej powiatowej Agnieszce Łuba – Mendyk za 

przedłużenie chodnika w stronę dawnej lecznicy w Wojciechowicach. Podziękowała Wójtowi 

za położenie kostki przy budynkach Urzędu Gminy w Wojciechowicach. 

Radna Małgorzata Ostrowska: Mała sala, doba pandemii, nie zapraszać gości na obrady sesji. 

Przewodniczący Rady: Transmisje są na żywo, mieszkańcy mogą się wszystkiego dowiedzieć. 

Radny Damian Jędrzejewski: Istnieje możliwość sesji zdalnej jeśli ktoś się czuje zagrożony. 

Radni powiatowi chcieliby mieć kontakt z wyborcami. 

Sekretarz Agnieszka Łuba – Mendyk: Obecna jestem na obradach sesji jako Sekretarz Gminy. 



Wnioski złożone przekażę do Zarządu Powiatu. Długi proces budowy chodnika w Bidzinach, 

który już trwa. Proces cały czas jest pilotowany przez radnych powiatowych z naszej gminy.  

Radny Damian Jędrzejewski: Wiem na czym polega robienie dokumentacji, nikt się nie 

kontaktuje ze mną jako radnym.  

Poprosił Wójta Gminy Szymona Sidora o odpowiedz na wnioski radnych oraz połączenie 

punktu wolne wnioski z działalnością Wójta w okresie między sesjami.  

Wójt Szymon Sidor:  

Zaprosił na IV Marsz Niepodległości w Gminie Wojciechowice. 

Przedstawił informacje z działalności międzysesyjnej ( Informacje stanowią załącznik do 

protokołu). 

Przedstawił informacje odnośnie programu „Czyste powietrze”. Poinformował o punkcje 

konsultacyjnym, który funkcjonuje w Urzędzie w ramach programu  

„ Czyste Powietrze”. 

Wójt odczytał odpowiedzi na uchwałę Rady Gminy w Wojciechowicach odnośnie budowy 

chodnika przy drodze krajowej 74 oraz w sprawie budowy przejścia przez tory kolejowe na 

Drygulcu ( pisma stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Rady: Panie Damianie proszę zachowywać się godnie do pełnionej funkcji. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach słowami  

„ Zamykam obrady XXIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 13:04 . 

 

Protokołowała  

Sulewska Katarzyna 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 


